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Z á p i s n i c a 

zo štvrtého zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Horná Kráľová  

konaného dňa 15.10.2024 o 17.30 hod. 

Prítomní:  

 

Poslanci: ŠTEVKO Ondrej, Mgr. MORVAY Michal, Ing. KLINKA Michal, LEŠŠ František, 

IŠTOKOVIČ Mikuláš, Mgr. SLOVÁKOVÁ Diana, KOMPAS Radoslav, Mgr. BENČÍKOVÁ 

Adriána 

   

Neprítomný:  LENICKÝ Marek 

 

Ďalší prítomní:  Zuzana Kompasová, ekonómka obce 

   Anna Vencelová, sam. odborná referentka obce 

Mgr. Miloš Kopiary, hlavný kontrolór obce 

    

Program: 

1. Otvorenie a procedurálne veci  

2. Schválenie predloženia žiadosti o poskytnutie príspevku na projekt „Revitalizácia 

športovísk Horná Kráľová“  

3. Návrh poplatku TKO na rok 2025  

4. Interpelácia poslancov 

5. Kontrola plnenia uznesenia zo zasadnutia OZ 

6. Pripomienky a podnety súvisiace s chodom samosprávy 

7. Informatívna správa k investičným  akciám obce 

8. Rôzne 

- Žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce – miestne organizácie 

9. Záver 

 

Ing. Peter Šoka, starosta obce zvolal štvrté zasadnutie obecného zastupiteľstva, pozvánkou  

zo dňa 08.10.2024 (príloha č.1). 

 

 

K bodu 1. Otvorenie a procedurálne veci 

• Rokovanie OZ otvoril a viedol Ing. Peter Šoka, starosta obce. Privítal všetkých 

prítomných. Privítal Zuzanu Kompasovú, ekonómku obce, Annu Vencelovú, sam. odb. 

referentku obce, Mgr. Miloša Kopiaryho, hlavného kontrolóra obce, prítomných poslancov 

OZ a zapisovateľku Olíviu Lenčéšovú. 

• Skonštatoval, že podľa prezenčnej listiny sa zasadnutia OZ zúčastnili 8 poslanci a OZ je 

uznášania schopné (príloha č. 2).  

 

 

Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba pracovného predsedníctva  

a návrhovej komisie 

• Za zapisovateľku určil Olíviu Lenčéšovú. 

• Za overovateľov zápisnice určil poslancov Mikuláša Ištokoviča a Mgr. Dianu 

Slovákovú. 

• V rámci procedurálnych vecí  starosta obce navrhol nasledovné zloženie pracovného 

predsedníctva: 

- Ing. Peter Šoka, starosta obce 

- František Lešš, zástupca starostu obce  
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• Do návrhovej komisie starosta obce navrhol nasledovné zloženie:  

- Radoslav Kompas, predseda  

- Ing. Michal Klinka, člen 

• Predniesol program rokovania. Navrhnuté poradie bodov nebolo pozmenené.   

• Program bol prítomnými poslancami schválený. 

 

Uznesenie č. 220-IV.-OZ/2024  

OZ schvaľuje za overovateľov zápisnice zo štvrtého zasadnutia OZ poslancov Mikuláša 

Ištokoviča a Mgr. Dianu Slovákovú.    

Hlasovanie: 

ZA: 8 (ŠTEVKO, Mgr. MORVAY, Ing. KLINKA, LEŠŠ, IŠTOKOVIČ, Mgr. SLOVÁKOVÁ, 

KOMPAS, Mgr. BENČÍKOVÁ)  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0  

 

 Uznesenie č. 221-IV.-OZ/2024 

OZ schvaľuje pracovné predsedníctvo v zložení:  

- Ing. Peter Šoka 

- František Lešš 

Hlasovanie: 

ZA: 8 (ŠTEVKO, Mgr. MORVAY, Ing. KLINKA, LEŠŠ, IŠTOKOVIČ, Mgr. SLOVÁKOVÁ, 

KOMPAS, Mgr. BENČÍKOVÁ)  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0  

 

Uznesenie č. 222-IV.-OZ/2024 

OZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: - Radoslav Kompas, predseda 

      - Ing. Michal Klinka, člen 

Hlasovanie: 

ZA: 8 (ŠTEVKO, Mgr. MORVAY, Ing. KLINKA, LEŠŠ, IŠTOKOVIČ, Mgr. SLOVÁKOVÁ, 

KOMPAS, Mgr. BENČÍKOVÁ)  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0  

              

SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA: 

1. Otvorenie a procedurálne veci  

2. Schválenie predloženia žiadosti o poskytnutie príspevku na projekt „Revitalizácia 

športovísk Horná Kráľová“  

3. Návrh poplatku TKO na rok 2025  

4. Interpelácia poslancov 

5. Kontrola plnenia uznesenia zo zasadnutia OZ 

6. Pripomienky a podnety súvisiace s chodom samosprávy 

7. Informatívna správa k investičným  akciám obce 

8. Rôzne 

- Žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce – miestne organizácie 

9. Záver 
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Uznesenie č. 223-IV.-OZ/2024 

OZ schvaľuje program rokovania štvrtého zasadnutia OZ. 

Hlasovanie: 

ZA: 8 (ŠTEVKO, Mgr. MORVAY, Ing. KLINKA, LEŠŠ, IŠTOKOVIČ, Mgr. SLOVÁKOVÁ, 

KOMPAS, Mgr. BENČÍKOVÁ)  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0  

 

K bodu 2 - Schválenie predloženia žiadosti o poskytnutie príspevku na projekt 

„Revitalizácia športovísk Horná Kráľová“  

 Starosta obce informoval poslancov OZ o možnosti predloženia žiadosti o poskytnutie 

príspevku na projekt „Revitalizácia športovísk Horná Kráľová“ v rámci programu „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ z Fondu  

na podporu športu.  

 Realizácia by pozostávala z atletickej dráhy s doskočiskom. Vo vnútri  atletickej dráhy by 

bolo futbalové ihrisko s prírodnou trávou a závlahou. 

 

Uznesenie č. 224-IV.-OZ/2024 

OZ  schvaľuje:  

- Predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu ,,Výstavba, rekonštruk-

cia a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ na základe 

výzvy č. 2024/001 Fondu na podporu športu na Revitalizácia športovísk - Horná Krá-

ľová. 

- Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia finančných pro-

striedkov z Fondu na podporu športu. 

- Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu  

vo výške minimálne 10% z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu 163 403,40 €.  

Spolufinancovanie realizovaného projektu je vo výške 16 340,34 €. 

- Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu 

obce Horná Kráľová. 

Hlasovanie: 

ZA: 8 (ŠTEVKO, Mgr. MORVAY, Ing. KLINKA, LEŠŠ, IŠTOKOVIČ, Mgr. SLOVÁKOVÁ, 

KOMPAS, Mgr. BENČÍKOVÁ)  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0  

 

Uznesenie č. 225-IV.-OZ/2024 

OZ schvaľuje predĺženie platnosti Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja obce 

Horná Kráľová  do roku 2026 

Hlasovanie: 

ZA: 8 (ŠTEVKO, Mgr. MORVAY, Ing. KLINKA, LEŠŠ, IŠTOKOVIČ, Mgr. SLOVÁKOVÁ, 

KOMPAS, Mgr. BENČÍKOVÁ)  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0  

 

K bodu 3 - Návrh poplatku TKO na rok 2025  

 Starosta obce informoval poslancov, že od 1.1.2025 prichádza  k MBU (mechanicko 

biologickej úprave) komunálneho odpadu. Doteraz sme platili za každú privezenú tonu odpadu 

privezenú na skládku 50,388 eura, teraz to bude:  

50,388 x 1,05 (inflácia + DPH) + MBU + 6 eur (zákonný poplatok) 
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Po konzultáciách s Ponitrianskym združením nás bude stáť tona odpadu v roku 2025 

dovezeného na skládku cca 120 eur. Je to zohľadnené v návrhu pre rok 2025.  

 Starosta chcel v predstihu prediskutovať čo a ako ďalej. Buď sa pôjde systémom, že sa 

zvýši suma na osobu za komunálny odpad, alebo sa budeme inšpirovať systémom z iných  obcí 

(platia za nádobu, resp. platia za každú vyloženú nádobu na komunál alebo bio) 

 Poslanci tento problém rozdiskutovali a nechali si čas na rozmyslenie do ďalšieho 

zastupiteľstva. 

 Poslankyňa Mgr. Slováková navrhla: pred tým, ako budeme zvyšovať ceny treba urobiť 

opatrenia: 

1) Dôslednejší monitoring bioskládky na Lúkach, t. j. kontrola, či zelený odpad vyvážajú  

občania Hornej Kráľovej, aby naši občania neplatili za spracovanie odpadu za občanov 

iných obcí, 

2) Kontrola, či všetky nádoby komunálneho odpadu, ktoré sa vyvážajú sú očipované a  

zaplatené. Bolo povedané, že smetiari vysýpajú všetky nádoby, bez ohľadu na to, či majú 

známku, alebo nie. Čiže občania, ktorí platia za smeti, platia aj za neplatičov, alebo  

občanov, ktorí vykladané smetné nádoby ktoré nemajú známku. 

3) Dôslednejšie vymáhanie nezaplatených poplatkov za smetné 

 

 

K bodu 4 - Interpelácia poslancov 

Interpeloval poslanec František Lešš, kedy sa bude pokračovať s úpravou chodníka  

na Sereďskej ulici. Starosta mu odpovedal, že sa bude pokračovať na jar.  

Interpeloval poslanec Mikuláš Ištokovič, či by sa nemohla podať žiadosť na Okresný 

dopravný inšpektorát, aby na začiatku ulice Hlohovecká bola dopravná tabuľa zákaz 

poľnohospodárskym strojom, na koľko je ulica v zlom stave práve kvôli traktorom.  

Interpelovala poslankyňa Mgr. Diana Slováková, kedy majiteľ auta SA 809DZ odvezie 

späť neporiadok, ktorý vyviezol na bioskládku na Lúkach, aj napriek tomu, že tam odpad 

nepatril.  Starosta odpovedal, že to má sľúbené na tento týždeň. 

Interpelovala poslankyňa Mgr. Adriána Benčíková, či sa píše kronika. Starosta odpovedal, 

že áno, pracuje sa s kronikou aj za rok 2024.  

Interpeloval poslanec Mgr. Michal Morvay, či sa neplánujú prerokovať poplatky  

za prenájom kultúrneho domu. Starosta odpovedal, že sa počká do konca kalendárneho roka 2024 

a rozráta sa aké sú financie a potom sa môžu prerokovať ceny za prenájom kultúrneho domu. 

Interpeloval poslanec Ing. Michal Klinka, či sa nemôže znova prečistiť Dlhý kanál. Starosta 

odpovedal, že sa napíše žiadosť o prečistenie. 

 

K bodu 5 - Kontrola plnenia uznesenia zo zasadnutia OZ /Príloha č. 3/ 

Uznesenie č. 226-IV.-OZ/2024 

OZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesenia zo zasadnutia OZ a konštatuje, že: 

- uznesenie č. 211-III.-OZ/2024, 212-III.-OZ/2024, 215-III.-OZ/2024, 217-III.-OZ/2024,  

218-III.-OZ/2024, 219-III.-OZ/2024 – sú splnené 

- uznesenia č. 186-I.-OZ/2024, 92-V.-OZ/2023, 350-I.-OZ/2022 – sa plní 

- uznesenie č. 247-II.-OZ/2021 – sa ruší  

 

K bodu 6 - Pripomienky a podnety súvisiace s chodom samosprávy 

Pripomienky neboli žiadne. 
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K bodu 7 - Informatívna správa k investičným  akciám obce  

Ing. Peter Šoka, starosta obce informoval o investičných akciách: 

• Cintorín –  robí sa úprava plochy vedľa domu smútku, bude sa pokračovať v prístupovej 

ceste, kde sa dá zámková dlažba, na koľko tu vždy pri väčšom daždi stojí voda. 

• Oprava cesty – pri povodniach sa prepadla cesta na ulici Topoľová, bude ju treba opraviť. 

• Vodozádržné opatrenia v Materskej škole – projekt je podaný, zatiaľ neposlali rozhodnutie. 

• Výmena hracích prvkov na detskom ihrisku – projekt je na posudzovaní, bol tam robený 

prieskum trhu, bude sa robiť VO na dodávateľa. 

• Prepojovacia komunikácia na IBV Školská II a Revitalizácia športoviska v areáli pri ZŠ 

Horná – tieto projektu za 15 000,- Eur nám nevyšli. 

• Nákup malotraktora – obec podala žiadosť o podporu formou dotácie, zatiaľ nemáme 

rozhodnutie 

• Zateplenie materskej školy – 2. faktúra zatiaľ nie je uhradená, Environmentálny fond 

neposlal rozhodnutie. 

 

Uznesenie č. 227-IV.-OZ/2024 

OZ berie na vedomie informatívnu správu o investičných akciách obce. 

 

K bodu 8 – Rôzne 

Miestne organizácie v obci si podali žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 

2025.  Hlavný kontrolór informoval poslancov, že žiadatelia musia mať zapísané údaje v registri 

mimovládnych neziskových organizácií.   

V zmysle§ 6 zákona č. 346/2018 Z. z. o registri mimovládnych neziskových organizácií 

(zákon o RMNO).  Subjekt verejnej správy (ktorým je aj obec) nesmie poskytnúť verejné  

prostriedky (ktorými sú aj dotácie) 

a) zapisovanej osobe, ktorá nemá v registri uvedené údaje v rozsahu podľa § 3 ods. 1 písm. a), b), c) 

a f), 

b) organizačnej jednotke občianskeho združenia, organizačnej jednotke odborovej organizácie alebo 

organizačnej jednotke organizácie zamestnávateľov, ktorá nemá v registri uvedené údaje v rozsahu 

podľa § 3 ods. 2 písm. d). 

podľa § 2 ods. 2 zákona o RMNO 

(2) Mimovládnymi neziskovými organizáciami, ktorých údaje sa zapisujú do registra (ďalej len 

"zapisovaná osoba"), sú 

a) nadácie, 

b) neziskové organizácie poskytujúce všeobecne prospešné služby, 

c) neinvestičné fondy, 

d) občianske združenia, odborové organizácie a organizácie zamestnávateľov, 

e) organizácie s medzinárodným prvkom. 

Viacerý žiadatelia neuviedli odkaz a po preverení hlavný kontrolór zistil, že tieto údaje 

zapísané v registri mimovládnych neziskových organizácií zapísané nemajú.  

Preto obec pred rokovaním vyzvala organizácie, aby splnili túto podmienku na čerpanie 

verejných prostriedkov. Preto sa tieto žiadosti presúvajú na ďalšie zasadnutie OZ.  

 

 

K bodu 9– Záver  

Ing. Peter Šoka, starosta obce poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. Zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo ukončené o 19.30 hod. 
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Zapísala: Olívia Lenčéšová 

Horná Kráľová, dňa 15.10.2024 

 

 

 

 

 

                                                                                                       Ing. Peter Šoka 

                                                                                            starosta obce Horná Kráľová 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Mikuláš IŠTOKOVIČ    .................................................... 

 

 

Mgr. Diana SLOVÁKOVÁ    .................................................... 


